

# TUBBERUPVÆNGE II

**Emne:** Referat for bestyrelsesmøde 21-02-2023

Henvendelse til bestyrelsen:  
bestyrelsen@tub2.dk

**Mødeleder:** Alexander

**Tilstedeværende:**

**Referent:** Alexander

Oliver • Pia • Andreas • Karina • Liliane • Rasmus •

**Dato:** 21-02-2023

Alexander

**Dagsorden:**

Hyggespisning • Godkendelse af forrige referat • Datoer for 2023 bestyrelsesmøder • Sommerfest 2023 • Dato for hyggeaften • Fiberudvalg • Parkeringskiltudvalg • Cykelparkeringudvalg • Radiatortermostatudvalg • Økonomiudvalg • Gårdudvalg • Eventuelt

|                        |                                |
|------------------------|--------------------------------|
| <b>Dagsordenspunkt</b> | Godkendelse af forrige referat |
| <b>Drøftelse</b>       |                                |
| <b>Konklusion</b>      | Referatet er godkendt.         |
| <b>Ansvarlig(e)</b>    |                                |
| <b>Deadline</b>        | 21-02-2023                     |

|                        |   |
|------------------------|---|
| <b>Dagsordenspunkt</b> | Datoer for 2023 bestyrelsesmøder  |
| <b>Drøftelse</b>       | <p>Det skal afhjælpe problemer med at beslutte dato hele dette år.<br/>En tilføjelse kunne være at afsætte datoen for første bestyrelsesmøde næste år, så dette ikke bliver et problem næste år.</p> <p>Forrige år afsatte vi følgende datoer:<br/>Bestyrelsesmøde 31. Maj<br/>Bestyrelsesmøde 6. September<br/>Bestyrelsesmøde 15. November</p> <p>To af møderne skal sættes før arbejdsdagene, så vi kan nå at planlægge formidling og markering af cykler i skurene.<br/>Vi bør have et møde før sommerfest 2023, så vi kan nå at planlægge og organisere et udvalg.</p> |
| <b>Konklusion</b>      | <p>Der er blevet afsat følgende dage i løbet af året til bestyrelsesarbejde.<br/>Arbejdsdagene er også vist for overblikkets skyld.</p> <p>Bestyrelsesmøde 7. Marts</p>   |

|                     |   |
|---------------------|---|
|                     | <p>Bestyrelsesmøde 24. April<br/> Arbejdsdag 4. Juni<br/> Bestyrelsesmøde 31. August<br/> Arbejdsdag 17. September<br/> Bestyrelsesmøde 10. Oktober<br/> Bestyrelsesmøde 20. November</p> <p>OBS vi mangler at afsætte dato for første møde næste år.</p> |
| <b>Ansvarlig(e)</b> |   |
| <b>Deadline</b>     | 21-02-2023  |

|                        |   |
|------------------------|---|
|                        |   |
| <b>Dagsordenspunkt</b> | Sommerfest 2023   |
| <b>Drøftelse</b>       | Vi skal have sat en dato for arrangementet, og der skal laves et udvalg som kommer til at stå for planlægningen.  |
| <b>Konklusion</b>      | <p>Karina &amp; Rasmus er med i udvalget.</p> <p>Det må vente til 2024 i forhold til planlægning og booking af fælleshuset.<br/> Festen bliver afholdt: 1. Juni 2024.</p> |
| <b>Ansvarlig(e)</b>    | Karina & Rasmus   |
| <b>Deadline</b>        | 21-02-2023  |

|                        |  |
|------------------------|--|
|                        |  |
| <b>Dagsordenspunkt</b> | Dato for hygge aften   |
| <b>Drøftelse</b>       | Vi skal have sat en dato for et bestyrelses arrangement, hvor vi kan have en hyggelig aften feks. ved at tage på restaurant. |
| <b>Konklusion</b>      | <p>Vi tager på Cecilies Place.<br/> Den 27 Maj 2023.</p>   |
| <b>Ansvarlig(e)</b>    | Alexander skriver ud på facebook   |
| <b>Deadline</b>        | 21-02-2023   |

|                        |   |
|------------------------|---|
|                        |   |
| <b>Dagsordenspunkt</b> | Fiberudvalg   |
| <b>Drøftelse</b>       | <p>Var der opbakning for sådan et udvalg?<br/> Jeg var lidt usikker på om forslagsstilleren var klar til at tage initiativ omkring et fiber udvalg.</p> |

|                     |   |
|---------------------|---|
| <b>Konklusion</b>   | <p>Udvalget skal finde ud af hvornår vi har betalt vores lån for vores antenneanlæg, før vi begynder på noget nyt.</p> <p>Andreas vil gerne prøve at se om han kan tage det videre, eventuelt nudge forslagsstilleren til at blive del af udvalget.</p> |
| <b>Ansvarlig(e)</b> | Andreas   |
| <b>Deadline</b>     |   |

|                        |   |
|------------------------|---|
| <b>Dagsordenspunkt</b> | Parkeringsskiltudvalg   |
| <b>Drøftelse</b>       | <p>Der skal laves et udvalg til at tage initiativ for at realisere forslaget omkring opsætning af hastighedsbegrænsning på P-pladsen.</p> <p>Udvalget skal tage kontakt til de rette myndigheder omkring ønsket om denne hastighedsbegrænsning. Der bør også tages kontakt til Tub 1 bestyrelsen omkring ønsket skiltning med hastighedsbegrænsning, da vi deler den ene parkeringsplads med dem. Peter Rørbye vil kunne svare på spørgsmål og hjælpe med at realisere detaljer omkring emnet.</p> <p>Note:<br/>Der var også en bekymring omkring skiltningen for el-ladepladserne. Der holder ofte biler som får en parkeringsbøde. Der bør markeres tydeligt med tegn i båsen om at det er ladestander pladser.</p> |
| <b>Konklusion</b>      | <p>En anden løsning end at få optegnet båsene vil være at få opsat mere lys på disse pladser, det kunne jo ske at der ligger sne eller andet i båsen.</p> <p>Rasmus har meldt sig til udvalget.</p>   |
| <b>Ansvarlig(e)</b>    | Rasmus  |
| <b>Deadline</b>        |   |

|                        |   |
|------------------------|---|
| <b>Dagsordenspunkt</b> | Radiatortermostatudvalg   |
| <b>Drøftelse</b>       | <p>Der skal laves et udvalg til at sikre at dette forslag bliver realiseret.</p> <p>Det præcise antal af radiatorer skal optælles, og der skal undersøges hvad prisen for disse smart-radiatortermostater koster hvis vi køber til en hel afdeling. Det bør styres i tæt kontakt med Peter Rørbye, da KAB vil kunne hjælpe med at få et tilbud om at købe et en masse termostater, samt finde hoved og hale i at få det realiseret.</p> |

|                     |  |
|---------------------|--|
| <b>Konklusion</b>   | Alexander, Andreas og Rasmus har meldt sig til udvalget. |
| <b>Ansvarlig(e)</b> | Alexander, Andreas, Rasmus                               |
| <b>Deadline</b>     |  |

|                        |   |
|------------------------|---|
| <b>Dagsordenspunkt</b> | Økonomiudvalg   |
| <b>Drøftelse</b>       | <p>Der skal laves et udvalg, som kommer til at gennemgå vores økonomi sammen med en KAB økonomi-repræsentativ. Dette skal være med til at øge gennemsigtigheden omkring spørgsmål vedrørende budgettet.</p> <p>Udvalget skal tage initiativ til at definere rammerne for et møde med vores økonomi-repræsentativ fra KAB.</p> |
| <b>Konklusion</b>      |   |
| <b>Ansvarlig(e)</b>    |   |
| <b>Deadline</b>        |   |

|                        |   |
|------------------------|---|
| <b>Dagsordenspunkt</b> | Gårdudvalg  |
| <b>Drøftelse</b>       | <p>Der skal laves et udvalg som kommer til at initiativ til at forbedre vores gårdmiljø. Dette udvalg har brede rammer, og bør derfor bruge tid på at definere forslag som skal tages op til det årlige afdelingsmøde.</p> <p>Udvalget kunne passende facilitere en mørkevandring for at se på om der er områder hvor vi kan forbedre belysningen.</p> <p>Udvalget bør også medvirke i markvandringerne, da det medvirker til overblikket i hvad der bør forbedres.</p> <p>Udvalget bør også finde hoved og hale i om vores nuværende legeplads er tilstrækkelig i forhold til lovgivning og sikkerhed.</p> |
| <b>Konklusion</b>      |   |
| <b>Ansvarlig(e)</b>    |   |
| <b>Deadline</b>        |   |

|                        |           |
|------------------------|-----------|
| <b>Dagsordenspunkt</b> | Eventuelt |
| <b>Drøftelse</b>       |           |

|                     |   |
|---------------------|---|
| <b>Konklusion</b>   | Vi tager punkterne om udvalgene op til næste bestyrelsesmøde. |
| <b>Ansvarlig(e)</b> |   |
| <b>Deadline</b>     |   |